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Stimate domnule ministru,

Vă adresez rugămintea de a lămuri o situație cu care se 
confruntă mai multe unități spitalicești din județul Bacău, aflate în 
ipostaze dintre cele mai nefericite în cazul izbucnirii unor epidemii. 
Practic, din cauza creșterii incidenței unor epidemii de sezon, 
spitalele au devenit supraaglomerate, ajungându-se ca pacienții, în 
marea lor majoritate copii, să fie înghesuiți câte doi într-un pat. Spre 
exemplu, din cauza creșterii numărului bolnavilor cu afecțiuni 
respiratorii, capacitatea mai multor secții a spitalelor a fost cu mult 
depășită. Consider că o astfel de situație trebuie rezolvată într-un fel, 
mai ales în perioadele de vârfuri epidemiologice.

În acest sens, vă întreb cu respect domnule ministru, ce măsuri 
puteți lua pentru preîntâmpinarea acestui gen de evenimente



nedorite, care afectează nu numai activitatea medicală, dar și 
șansele de însănătoșire a pacienților?

Solicit răspuns scris.

Senator PC de Bacău
Vaiil TOR


